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.Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.35.2018-2023 

Protokół nr XXXV/2021 

XXXV Sesja Rady Gminy w dniu 30 czerwca 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:18 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Jerzy Grześkowiak 

5. Jolanta Jóźwiak 

6. Kamila Kołacka 

7. Paweł Kurpik 

8. Zbigniew Łyszczarz 

9. Bartłomiej Mieloch 

10. Ewaryst Pankowski 

11. Marek Stroiwąs 

12. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Tomasz Grabowski 

2. Michał Marciniak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, dzień dobry otwieram XXXV 

sesję Rady Gminy Zaniemyśl, witam Panie i Panów Radnych, Panią Wójt Justynę Dąbrowską, 

Sekretarz Gminy Panią Martę Tomys, Skarbnik Gminy Panią Agnieszkę Scheffler, dyrektora 

Centrum Usług Wspólnych Panią Edytę Jankowską, Radcę Prawnego Panią Aleksandrę Kupczyk - 

Zajączkowską, Panie i Panów Sołtysów oraz wszystkich Państwa obserwujących sesję na kanale 

YouTube, odczytam teraz porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl: 

1) wybór Komisji Skrutacyjnej; 
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2) zgłaszanie kandydatów; 

3) przeprowadzenie głosowania. 

4. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl. 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zaniemyśl dla potrzeb 

zwrotu kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów i ich opiekunów na 

trasie do i z przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy 

wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej 

albo szkoły ponadpodstawowej, na rok szkolny 2021/2022, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021, 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 

4) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zaniemyśl wotum zaufania: 

1) prezentacja Raportu o stanie gminy Zaniemyśl; 

2) debata nad Raportem o stanie gminy Zaniemyśl; 

3) głosowanie uchwały, 

5) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                                

z wykonania budżetu Gminy Zaniemyśl za 2020 rok: 

1) rozpatrzenie sprawozdań, finansowego za 2020 rok oraz z wykonania budżetu 

Gminy Zaniemyśl za rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                                  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Zaniemyśl za 2020 rok wraz                                

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami; 

3) dyskusja nad sprawozdaniami; 

4) głosowanie uchwały, 

6) w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl za wykonanie budżetu 

Gminy Zaniemyśl za 2020 rok: 

1) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl                          

w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl; 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                                     

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Zaniemyśl za 2020 rok; 
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3) dyskusja; 

4) głosowanie uchwały. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

czy Państwo Radni lub Pani Wójt chcą złożyć wniosek o zmianę porządku obrad, nie widzę, to może 

ja, wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji jak jako punktu 8 - Stanowisko 

Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem narodowym, 

Szanowni Państwo wobec zgłoszonego wniosku za chwilę będziemy głosować wprowadzone zmiany 

do porządku obrad czy są jeszcze jakieś pytania 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, czy to stanowiska jest już opracowane i będziemy mieli okazję 

się z nim zapoznać 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  tak było wysłane na maila 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, można poprosić jeszcze raz, do punktu ósmego zdążymy się 

zapoznać 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  czyli możemy głosować, kto 

jest za przyjęciem zmiany w porządku obrad 

innych uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad, wprowadzenie, jako punkt 8 - Stanowisko Rady Gminy Zaniemyśl                            

w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewaryst Pankowski 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 
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2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że w dzisiejszych obradach bierze udział 12 radnych co stanowi wystarczającą liczbę do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przechodzimy teraz do punktu 3 - wybór Przewodniczącego 

Rady Gminy Zaniemyśl 

3. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl: 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  poproszę Panią Radną 

Katarzynę Gomułkiewicz o zabranie głosu 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję Pani Przewodniczącej za udzielenie głosu                      

w tym nietypowym momencie ale mam tylko takie kilka myśli, z którymi chciałam się podzielić, po 

prostu dla spokojności sumienia to, że będziemy za chwilę wybierać Przewodniczącego to jest chyba 

pierwsze szczęście w tym całym nieszczęściu, które nas spotkało w związku z wakatem na 

stanowisku Wójta, szczęście dlatego, że po tych blisko trzech latach trwania kadencji już mniej 

więcej wiemy kto jak sprawuje mandat radnego i dlatego łatwiej będzie nam wybierać 

Przewodniczącego niż na początku gdzie na przykład ja będąc osobą nową w Radzie, no nie do 

końca jeszcze wiedziałam na czym polega praca Przewodniczącego i  kto jak mógłby ją sprawować 

ale mam takie marzenia, postulaty właśnie wobec Przewodniczącego, które bym, będę musiała wziąć 

pod uwagę w tym głosowaniu więc przede wszystkim to musi być osoba, która chce być 

Przewodniczącym to może być pierwsza trudność no ale na to już nie mamy wpływu ale chciałabym, 

aby Przewodniczący zawsze wyjaśniał to co się dzieje na sali sesyjnej, żeby nie zakładał, że wszyscy 

ci, którzy są obecni lub oglądają transmisje z sesji wiedzieli co się staje się dzieje albo, że nie daj 

Boże Radni obradują tylko i wyłącznie dla siebie i to mówię w kontekście ostatniej sesji, gdzie był 

zgłoszony wniosek o zmianę porządku i to bez żadnych wyjaśnień i można by odebrać, że to 

pojedynczy Radny ma jakieś taką myśl, że trzeba to wprowadzić nową uchwałę do porządku obrad a 

przecież wystarczyło dwa zdania wyjaśnienia przekazać, że po prostu wynagrodzenie dla 

poprzedniego Wójta, ta uchwała straciła moc razem  z wygaśnięciem mandatu  i dla każdego Wójta     

z osobna ustala się wynagrodzenie i na dodatek jeszcze tamta sesja była jedynym terminem, który, na 

którym moglibyśmy podjąć tą uchwałę w ten sposób, aby nowa Pani Wójt otrzymała wynagrodzenie 

zgodnie z obowiązującymi w  tutejszym Urzędzie zasadami, no bo wiadomo, że wynagrodzenie 

wypłaca się w określonym terminie i dziś już było i już jest po tym terminie już wszyscy urzędnicy 

dostali wypłaty za czerwiec więc takiego wyjaśnienia zabrakło i przez to ten wniosek i zmiana 

porządku obrad została bardzo źle odebrana, źle skomentowana, dlatego tak właśnie sobie myślę, że 

dobrze by było gdyby Przewodniczący tłumaczył jednak wszystkim co tutaj się podczas sesji dzieje, 
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też nie chciałabym żeby Przewodniczący przedwcześnie kończył dyskusję, wszyscy się chyba 

zgodzimy, że nasza Rada nie jest zbytnio rozgadana dużo tutaj się nie dyskutuje, aż się dziwię że nie 

spotkało nas jeszcze to co dotyka w tej kadencji Radę z pobliskiego Książa Wielkopolskiego, która 

cały czas jest na celowniku mediów i wytykają im, że uchwały przyjmują w milczeniu, bez dyskusji 

tylko z komentarzem, że wszystko zostało wyjaśnione na Komisji, więc jeżeli już ktoś chce zająć 

jakieś stanowisko, się wypowiedzieć to myślę, że nie ma co przedwcześnie takiej dyskusji kończyć                       

i tutaj też jest rola Przewodniczącego, no i ostatnia rzecz bardzo bym chciała żeby Przewodniczący 

nie nawiązywał nigdy do nieistniejących podziałów, bo takie mam wrażenie, że nie wszyscy, jeszcze 

nie do wszystkich dotarło, że Komitety Wyborcze zostały powołane wyłącznie na potrzeby wyborów 

w 2018 roku, te wybory się odbyły, Komitety Wyborcze zostały rozwiązane, ona już dzisiaj nie 

istnieją i formalnie nic nas nie dzieli, nie ma Komitetów, nikt z nas nie afiszuje się z sympatiami 

politycznymi, a to, że mamy różne poglądy  w różnych sprawach no to jest oczywiste, takie jest takie 

powiedzenie, gdzie dwóch Polaków tam trzy poglądy ale to nie jest powód, żeby nazywać każdego, 

wobec każdego opozycją, bardzo dziękuję  

1) wybór Komisji Skrutacyjnej 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  zgodnie z art. 19 ust. 1 

ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy wybiera ze swojego grona Przewodniczącego 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady                    

w głosowaniu tajnym, teraz nastąpi wybór Komisji Skrutacyjnej, proszę o wybór spośród Radnych 

trzyosobowej Komisji Skrutacyjnej, przypominam, że Komisja Skrutacyjna działa na podstawie 

uchwalonego Regulaminu uchwałą numer I/1/2014 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 1 grudnia 2014 

roku w sprawie przyjęcia Regulaminu wyboru przewodniczącego i dwóch wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Zaniemyśl, za chwilę dokonamy wyboru Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z Regulaminem 

członek Komisji Skrutacyjnej nie może być kandydatem na Przewodniczącego, głosowanie odbywa 

się za pomocą opieczętowanych kart do głosowania, Radny głosuje tylko na jednego kandydata 

wstawiając znak „x” w kratce z lewej strony obok jego nazwiska, postawienie znaku „x” w kratce 

obok nazwiska dwóch lub więcej kandydatów albo nie postawienie znaku „x” w żadnej kratce 

powoduje nieważność głosu, głosowanie odbywa się w taki sposób, że członek Komisji Skrutacyjnej 

wywołuje z imienia i nazwiska kolejno każdego z Radnych, który korzystając z parawanu dokonuje 

wyboru i wrzuca kartkę do głosowania do urny wyborczej, członkowie Komisji Skrutacyjnej głosują 

ostatni, zatem poproszę teraz o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej 

Radny Bartosz Biskup, chciałbym zgłosić Pana Radnego Zbigniewa Łyszczarza 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  czy Radny zgadza się  
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Radnego Zbigniewa Łyszczarza, tak zgadzam się 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  poproszę o następną osobę 

Radny Paweł Kurpik, chciałbym zgłosić Bartka Biskupa  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  czy Pan Radny Biskup 

zgadza się  

Radny Bartosz Biskup, tak zgadzam się  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  jeszcze poproszę o jedną 

osobę  

Radny Marek Stroiwąs, ja chciałbym zgłosić Radną Jolantę Jóźwiak 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  czy Pani Radna zgadza  się 

Radna Jolanta Jóźwiak, zgadzam się  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  dziękuję teraz poproszę                       

o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej, kto jest za wyborem Komisji Skrutacyjnej                      

w składzie Radny Zbigniew Łyszczarz, Radny Bartosz Biskup,  Radna Jolanta Jóźwiak 

Głosowano w sprawie: 

składu Komisji Skrutacyjnej w osobach: radny Zbigniew Łyszczarz, radny Bartosz Biskup oraz radna 

Jolanta Jóźwiak 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

2) zgłaszanie kandydatów 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  poproszę o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, poproszę Radnego Biskupa 

Radny Bartosz Biskup, Pani Wiceprzewodnicząca, Pani Wójt, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 

chcę zgłosić kandydaturę Pana Radnego Jerzego Grześkowiaka 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, czy Pan Radny Grześkowiak 

wyraża zgodę na kandydowanie 

Radny Jerzy Grześkowiak, tak wyrażam zgodę 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  dziękuję czy jeszcze jakieś 

kandydatury, nie widzę, w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń zamykam listę kandydatów na 

Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, stwierdzam, że zgłoszonym kandydatem na 

Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl jest Pan Radny Jerzy Grześkowiak  

3) przeprowadzenie głosowania 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, proszę Komisję Skrutacyjną                              

o przeprowadzenie głosowania a po głosowaniu proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej                       

o ogłoszenie wyniku wyboru Przewodniczącego Rady  

Komisja Skrutacyjna przeprowadza wybory Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, proszę przeliczenie głosów                          

a ja zarządzam 10 minut przerwy  

Radna Alina Frąckowiak, może ja jeszcze krótko tak Pani Przewodnicząca, proszę Państwa te karty 

głosowania nie dały nam możliwości wyboru, wstrzymanie się od głosu lub przeciw więc mam 

pytanie czy one są sformułowane dobrze te karty 

Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska,  poproszę Panią Basię nawet najpierw może 

żebym mogła zobaczyć tą kartę, na karcie jest możliwość postawienia krzyżyka z opisem, że 

głosować można tylko na jednego kandydata stawiając znak „x” w kratce z lewej strony obok jego 

nazwiska i teraz postawienie znaku „x” w kratce obok nazwiska dwóch lub więcej kandydatów albo 

nie postawienie znaku „x” żadnej kratce powoduje nieważność głosu i tutaj zgodzę się z Panią 

Radną, że nie ma możliwości wstrzymania się od głosu a głosowanie przeciw to jest po prostu nie 

postawienie znaka „x” z tym, że w tym momencie karta do głosowania byłaby nieważna, gdy nie 

zaznaczyć krzyżyka przy żadnym nazwisku, więc tu się zgadzam, że nie ma opcji wyboru 
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wstrzymania się i głosowania przeciw, jest to wybór tak zwany pozytywny czyli się głosuje zadaną 

kandydaturę po prostu a ponieważ nie było innych kandydatur no to wybór możliwości postawienia 

tylko jednego znaka „x” w gruncie rzeczy nie było innej możliwości głosowania, znaczy tutaj jest, no 

jest możliwość głosowania tak, no więc istotne w tej sprawie 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, czyli głosowanie jest ważne, 

tak 

Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska,  tak jest ważne  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, bardzo dziękuję, proszę Pani 

Radna czy to wystarczy, ta odpowiedź 

Radna Alina Frąckowiak,  dziękuję bardzo 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  czyli ogłaszam 10 minut 

przerwy a komisję proszę o policzenie głosów 

10 – cio minutowa przerwa 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, wznawiam obrady                         

i poproszę teraz Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu komisji 

skrutacyjnej,  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Zbigniew Łyszczarz, dziękuję, protokół Komisji 

skrutacyjnej powołanej w dniu 30 czerwca 2021 roku przez Radę Gminy Zaniemyśl do 

przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, 

Komisja Skrutacyjna w składzie Zbigniew Łyszczarz – Przewodniczący, Jolanta Jóźwiak - członek, 

Bartosz Biskup – członek, po prowadzeniu tajnego głosowania stwierdza się co następuje, w 

głosowaniu udział wzięło 12 radnych, wydano kart do głosowania 12, oddano kart do głosowania 12, 

w tym, ważnych 9, nieważnych 3, w wyniku tajnego głosowania kandydaci, kandydat otrzymał 

następującą ilość głosów, Jerzy Grześkowiak głosów 9 wobec powyższego Komisja Skrutacyjna 

stwierdza, że Przewodniczącym Rady Gminy Zaniemyśl wybrany został Radny Jerzy Grześkowiak, 

podpisy komisji, gratulacje 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr  2 do niniejszego protokołu 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak,  dziękuję, przechodzimy teraz 

do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego odczytam teraz projekt uchwały  
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uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

Uchwała nr XXXV/227/2021 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Ewa Wiatr-Gawlak, Przewodniczącym Rady 

Gminy Zaniemyśl został Jerzy Grześkowiak, Przewodniczącemu Rady Gminy gratuluję, przekazuje 

teraz głos Panu Przewodniczącemu 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Szanowni Radni, bardzo dziękuję za zaufanie 

jakim nie obdarzyliście obiecuję, że będę pełnić tę funkcję godnie, rzetelnie                                                     

i zapewniam, że bardzo liczę na takie właśnie głosy jak dzisiaj Pani Katarzyna, Radna, 

Gomułkiewicz, co oczekuję, czego oczekuje od Przewodniczącego i na przyszłość też sobie bardzo 

takie głosy będę cenił, dziękuję i ogłaszam 10 minut przerwy  

 

10-cio minutowa przerwa 

4. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, poproszę Panią Wójt o zajęcie głosu 

 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dzień dobry, postaram się jak najszybciej przedstawić informacje 

międzysesyjne, pierwsze informacje, o wyborach przedterminowych Wójta Gminy Zaniemyśl, 

wybory przedterminowe Wójta Gminy Zaniemyśl zostały przeprowadzone dnia 13 czerwca 2021 

roku i wyniki wyborów Bydołek Zbigniew 5,31%, Taciak Waldemar Stanisław 39,10% i Dąbrowska 

Justyna 55,60%, tym samym Justyna Dąbrowska została wybrana Wójtem Gminy Zaniemyśl, dnia     

14 czerwca 2021 roku w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego ukazało się 
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Obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Koninie II o wynikach wyborów przedterminowych Wójta 

Gminy Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu 13 czerwca 2021, również dnia 23 czerwca 2021 roku 

Komisarz Wyborczy w Koninie II wydał Postanowienie numer 41/2021 w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy Zaniemyśl, wygaśnięcie mandatu z dniem 13 czerwca 

2021 roku z powodu wyboru radnej na Wójta Gminy Zaniemyśl, informacje z Referatu 

Finansowego, w okresie między sesjami Wójt Gminy Zaniemyśl wydał trzy zarządzenia zmieniające 

budżet na 2021 rok, z dnia 8 czerwca 2021 roku, w którym dokonano przeniesienie między 

rozdziałami i paragrafami kwotę 10.000 zł przeznacza się na przyszłe wydatki związane z kosztami 

ogrzewania gazowego w budynku Urzędu Gminy, w ramach środków przeznaczonych na 

przeprowadzenie przedterminowych wyborów Wójta Gminy przeniesiono między paragrafami 

ogólną kwotę 975 zł 93 gr, kwotę 2.200 zł przeznaczono na zakup usług pozostałych i szkoleń dla 

pracowników obsługi przedszkola samorządowego, zgodnie z potrzebami Ośrodka Pomocy 

Społecznej przeniesiono między paragrafami kwoty 100 zł zabezpieczając środki na opłacenie 

kosztów egzekucji komorniczej, przeniesiono środki w kwocie 1.920 zł związane z realizacją zadania 

w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa Łękno, Jeziory Małe pod nazwą zagospodarowanie 

przestrzeni publicznej przy jeziorze Jeziory Małe, na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na wykonanie 

ekspertyzy budowy hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu zabezpieczono dodatkową kwotę 

1.000 zł, dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, 

o których poinformował Wojewoda Wielkopolski, zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 90 tys. 

330 zł 94 gr, wyżej wymieniona dotacje przeznaczona jest na wyposażenie Szkół w podręczniki, 

materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe, kolejne zarządzenie z dnia 11 czerwca 2020 roku, 

w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami w ramach środków 

przeznaczonych na przeprowadzenie przedterminowych wyborów wójta gminy przeniesiono między 

paragrafami ogólną kwotę 74 zł i 71 gr na zadanie to przeznaczona także środki własne w kwocie                

8 zł 83 grosze, zmniejszono o kwotę 8 zł 83 gr środki z rezerwy ogólnej, kolejne zarządzenie z dnia 

24 czerwca 2021 roku, w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami 

zabezpieczono dodatkowe środki w wysokości 11.000 zł na przeprowadzenie zadania pod nazwą 

renowacja parkietów Ośrodka Kultury, informację z Wydziału Infrastruktury, w dniu 1 czerwca 

złożono wniosek na likwidację wyrobów budowlanych zawierających azbest z terenu Gminy 

Zaniemyśl, wniosek został złożony na lata 2021-2022 na ogólną kwotę 70.000 zł w tym 28.000 na 

demontaż, transport, unieszkodliwianie oraz 42.000 na zbieranie, transport i unieszkodliwianie, data 

rozpoczęcia przedsięwzięcia to 1 sierpień tego roku a zakończenie 31 październik 2022 roku, wartość 

dofinansowania z funduszu stanowi 70% wartości całkowitej to jest 49.000 zł ja jeszcze tylko tutaj 

dodam, że Pan Starosta i Zarząd Powiatu Średzkiego wyszli również z propozycją dofinansowania 

tego zadania czyli likwidacja azbestu, propozycja właśnie tutaj Pana Starosty i Zarządu jest taka, 
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żeby do każdej tony do utylizacji dopłacić gminom 200 zł, taką informację, o ilości azbestu jaka jest 

przewidziana tutaj w tym naszym wniosku została również już do Pana Starosty przekazana, w dniu 

1 lipca 2021 roku rozpocznie się proces składania deklaracji do Centralnej Ewidencji Emisyjności 

budynków, która ma na celu zebranie danych dotyczących źródeł ciepła i spalania paliw                                  

w budynkach mieszkalnych i niemieszkalnych, każdy budynek, który posiada źródło ciepła lub 

spalania paliw do jednego megawata należy zgłosić wypełniając deklarację, która dostępna będzie na 

stronie internetowej pod adresem www.zone.gunb.gov.pl, złożenie deklaracji jest obowiązkowe, jeśli 

dom posiada źródło ciepła i spalania paliw zainstalowane przed pierwszym lipca 2021 roku 

deklaracje należy złożyć w ciągu 12 miesięcy, jest to dosyć ważne dlatego, że praktycznie każdy                      

z nas będzie musiał to zrobić, po co to robimy, celem zbierania informacji o budynkach jest 

tworzenie kompleksowej bazy danych na podstawie, której gmina będzie mogła kreować politykę 

walki ze smogiem, celem stworzenia centralnej bazy jest poprawa jakości powietrza, likwidacja 

głównej przyczyny zanieczyszczeń, emisji substancji powodujących smog, dla obywateli zostaną 

uruchomione usługi, które przyczyniają się do poprawy stanu technicznego budynku w zakresie 

bezpieczeństwa na przykład zamówienie przeglądu kominiarskiego czy inwentaryzacja budynku, w 

bazie znajdują się docelowo wszystkie budynki, które posiadają źródło ciepła o mocy 

nieprzekraczającej jednego megawata i tutaj tak jak było powiedziane mamy na to, należy złożyć od 

1 lipca w terminie do 12 miesięcy a jeżeli ktoś zamontował źródło ciepła po pierwszym lipca ma na 

zgłoszenie się 14 dni, jeszcze tylko przypomnę, że można to zrobić internetowo na stronie, którą 

podałam albo również będą takie wnioski u nas w Urzędzie, będzie można wypełnić i zostawić                       

w biurze podawczym, w dniu 14 czerwca podpisano umowę z firmą Ratownictwo Wodne Filip 

Orłowski z siedzibą w Poznaniu na usługę w zakresie organizacji miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli dla miejscowości Zaniemyśl przy ulicy Plażowej celem zapewnienia 

bezpieczeństwa osób pływających i kąpiących się, zacznie działać to miejsce od 2 lipca, w ramach 

rekultywacji jeziora Raczyńskiego przeprowadzono dwie aplikacji chlorkiem żelaza na powierzchni 

całego jeziora w terminie od 10 do 11 czerwca oraz montaż dodatkowych barier biologicznych ze 

słomy jęczmiennej w dniach 15-17 i 21- 23 czerwiec, dalsze zabiegi będą wykonywane między                     

28 czerwca a 2 lipca i to będzie chemiczna inaktywacja fosforu oraz konsolidacja osadów, w dniu                 

28 czerwca będą przed rozpoczęciem prac rekultywacyjnych, będzie przeprowadzana, będą 

przeprowadzone badania monitoringowe jeziora, w dniu 21 czerwca zrealizowano częściowo zadanie 

zaplanowane z funduszu sołeckiego Sołectwa Jeziory Wielkie dotyczące zagospodarowania 

przestrzeni publicznej, w ramach zadania uporządkowany został teren plaży nawieziony piasek oraz 

zamontowany pomost nisko-burtowy, wartość całkowita wykonanych prac wyniosła 19 tys. 378 zł                 

i 79 gr również 21 czerwca zostało zrealizowane zadanie dotyczące zagospodarowania przestrzeni 

publicznej przy jeziorze Jeziory Małe dla mieszkańców Sołectwa Łękno, w ramach zadania 
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uporządkowano teren przy jeziorze oraz zamontowano pomost nisko-burtowy, całkowita wartość 

realizowanych prac wyniosła 37 tys. 919 zł i 17 groszy, 2 czerwca podpisano umowę z firmą Roboty 

Drogowe Jacek Szymanowski z Książa Wielkopolskiego na wykonanie zadania pod nazwą 

Przebudowa drogi Gminnej w Czarnotkach, w ramach zadania zostanie wykonana przebudowa drogi 

o długości 172 m w tym zostanie wykonana nawierzchnia jezdni, zjazdy z kostki brukowej, chodniki 

z kostki betonowej, ściek przykrawężnikowy z kostki betonowej, kolektor kanalizacji deszczowej 

wraz z przykanalikami oraz oznakowanie pionowe, całkowity koszt to 499 tys. 313 zł. i 5 gr brutto, 

Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego przyznał dofinansowanie budowy drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Czarnotki oraz Jeziory Wielkie w łącznej kwocie          

88 tys.125 zł, na podstawie złożonego wniosku o uzyskanie środków Funduszu Przeciwdziałania 

Covid-19 dla gmin z przeznaczeniem na inwestycje zrealizowane w miejscowościach, w których 

funkcjonowały zlikwidowane Państwowe Przedsiębiorstwa Gospodarki Rolnej Gmina Zaniemyśl 

otrzymała dofinansowanie w kwocie 400 tys. zł na realizację inwestycji pod nazwą adaptacja 

istniejącego budynku usługowego na świetlicę wiejską wraz z zagospodarowaniem terenu, zakres 

inwestycji to między innymi wykonanie instalacji wewnętrznych, robót malarskich, pokrycia 

dachowego, stolarki okiennej i drzwiowej, pokrycie podłóg i ścian, remont będzie również 

obejmował amfiteatr, który znajduje się obok budynku świetlicy, uroczyste wręczenie czeków dla 

samorządowców przez Wojewody Wielkopolskiego Michała Zielińskiego odbyło się tutaj                                 

w Zaniemyślu na Wyspie Edwarda 22 czerwca 2021 roku, przygotowana do podpisania jest umowa 

dotycząca aplikacji mobilnej "Kiedy śmieci", Program jest darmowy dla wszystkich mieszkańców 

gminy Zaniemyśl a jego zadaniem jest informowanie o terminach wywozu odpadów komunalnych 

oraz pomoc w prawidłowej segregacji, zachęcamy wszystkich mieszkańców do pobrania aplikacji 

mobilnej "Kiedy śmieci", te informacje też będą się pokazywały na naszej stronie internetowej                            

i Facebooku i jak można tą aplikację pobrać, myślę, że będzie dla mieszkańców przydatna, 

informacje z Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, w okresie międzysesyjnym Wójt Gminy 

Zaniemyśl wydał jedno zarządzanie dotyczące mienia komunalnego, w sprawie ogłoszenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do wynajęcia wykaz dotyczy wynajęcia na okres 3 lat trzech 

pomieszczeń garażowych o powierzchni 70 m2, każdy znajdujący się w budynku posadowionym na 

działce 182 położonej w miejscowości Łękno przy ulicy Poznańskiej, jest to zgodne z uchwałą Rady 

Gminy Zaniemyśl, która była podjęta 31 maja tego roku, jeżeli chodzi o promocję                                     

i współpracę z organizacjami pozarządowymi to 20 czerwca 2021 roku odbyła się nadzwyczajna 

sesja Rady Gminy Zaniemyśl w Hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu, tematem obrad było 

podjęcie uchwały w sprawie nadania Stadionowi gminnemu w Zaniemyślu imienia Arkadiusza 

Marciniaka, po sesji nastąpiło uroczyste odsłonięcie pamiątkowej tablicy a następnie rozegrane 

zostały mecze piłkarskie przyjaciół Arkadiusza Marciniaka, dziękuję wszystkim tym, którzy 
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przyczynili się do zorganizowania tej pięknej uroczystości, informacje z Centrum Usług 

Wspólnych, w dniu 25 czerwca Centrum Usług Wspólnych ogłosiło przetarg na dowóz uczniów do 

jednostek oświatowych na terenie Gminy Zaniemyśl w roku szkolnym 2021/ 2022, termin składania 

ofert upływa 9 lipca 2021 roku, do godziny 12:00, w dniu 25 czerwca w szkołach podstawowych                    

w gminie Zaniemyśl, jak i w całej Polsce, zakończył się rok szkolny, ważniejsze wydarzenia w 

Szkole Podstawowej imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu, w dniu 9 czerwca 

uczennica klasy 8 a Kornelia Kujawa odebrała nagrodę za zajęcie II miejsca w 11 międzynarodowym 

konkursie wiedzy z języka niemieckiego, brawa i gratulacje dla Kornelii, takie wiadomości to bardzo 

miło czytać, w dniu 12 czerwca uczniowie klasy II c zakończyli udział w międzynarodowym 

projekcie edukacyjnym o problematyce ekologicznej "Czytam z klasą lekturki spod chmurki",                   

18 czerwca uczniowie klasy V b zakończyli udział w ogólnopolskim Programie "Gotuj się na 

zmiany", zajęli w nim II miejsce i zdobyli bon o wartości 2.500 zł na zakup sprzętu multimedialnego, 

w czerwcu uczniowie szkoły brali udział w spotkaniach z ratownikami wodnymi, policjantami                               

o tematyce bezpieczeństwa nad wodą podczas wakacji, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, w dniu                 

2 czerwca w szkole odbył się dzień na sportowo, w dniach przed zakończeniem roku szkolnego 

odbywały się różnego rodzaju imprezy integracyjne a 25 zakończył się rok szkolny, Przedszkole 

Samorządowe w Zaniemyślu, z okazji Dnia Dziecka zorganizowany został w Przedszkolu Dzień 

Sportu, 15 czerwca dzieci odwiedziły remizę strażacką w Zaniemyślu, 16 czerwca w Przedszkolu 

gościł autor książek dla dzieci i młodzieży Pan Tadeusz Bogacki, a w dniach 23-24 czerwca 

zakończył się rok szkolny dla przedszkolaków, Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, w dniu                           

9 czerwca odbyła się uroczystość pasowania na ucznia, na końcu roku ale zawsze, a w ostatnich 

dniach roku szkolnego uczniowie brali udział w różnorodnych imprezach integracyjnych, w ostatnim 

dniu roku szkolnego podsumowano w szkole konkursy plastyczne zorganizowane dla klas 

pierwszych i drugich przez Bibliotekę Publiczną Gminy Zaniemyśl i teraz przechodzimy do naszej 

Biblioteki Publicznej, w dniu 2 czerwca podsumowano konkursy zorganizowane z okazji Tygodnia 

Bibliotek, które można było rozwiązać do końca maja, do konkursu przystąpiło 29 osób w tym                       

27 uczniów i uczennic, wszystkie osoby nagrodzono grami planszowymi i dyplomami, Biblioteka                

w Zaniemyślu startowała do czwartej rundy Programu Rozwoju Bibliotek, wyniki rekrutacji 

ogłoszone 19 maja, nasza placówka nie znalazła się jednak na liście 79 przyjętych Bibliotek z całej 

Polski, a w tym 11 Bibliotek z Wielkopolski otrzymało zaproszenie do tego Programu, w dniu                     

15 czerwca Biblioteka przystąpiła kolejny raz do Ogólnopolskiego Święta Książek czyli uwalniania 

ich dla innych, przekazane zostały książki z darów od czytelników między innymi do Ośrodków 

Wypoczynkowych na terenie Zaniemyśla, 23 czerwca odbyło się piąte spotkanie w bieżącym roku 

Klubowiczów Dyskusyjnego Klubu Książki, tym razem na wyspie Edwarda, spotkania odbywają się 

1 raz w miesiącu a trzy z nich były w formie zdalnej, nasz Ośrodek Kultury, Gminny Ośrodek 
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Kultury w Zaniemyślu otrzymał dofinansowanie samorządu Województwa Wielkopolskiego                         

w ramach Programu Kulisy Kultury, przekazane środki zostaną wykorzystane na renowacje parkietu 

w sali Ośrodka Kultury to jest to 11 tysięcy, które było pierwszym zarządzaniem zmieniane,                        

25 czerwca w sali Gminnego Ośrodka Kultury odbyło się zakończenie sezonu artystycznego 

wystąpiła grupa akrobatyki, grupy baletowe, Lutnia oraz grupa wokalna, zakończony został konkurs 

plastyczny pod nazwą "Pocztówka Gminy Zaniemyśl", nadesłanych zostało 25 prac, zwycięskie 

pocztówki zostaną wydrukowane oraz rozdystrybuowane na terenie gminy, w najbliższy weekend 

rozpoczynają się czterdzieste drugie zaniemyskie Bitwy z Morskie, tegoroczna edycja odbędzie się    

w trochę innej formie, w formie cyklicznych imprez, które potrwają przez cztery weekendy lipca,                  

w ramach Bitew zrealizowanych zostanie 30 wydarzeń o charakterze kulturalnym, rozrywkowym, 

sportowym oraz skierowanych do dzieci, wydarzenia odbędą się w czterech lokalizacjach na terenie 

Zaniemyśla, Wyspie Edwarda, amfiteatrze, plaży oraz na terenie wigwamu w Łęknie, z tego co jest 

mi wiadome na Kabaret Ani Mru Mru już nie ma biletów, jeszcze można nabyć bilety na występ 

Anity Lipnickiej , a reszta atrakcji nie jest biletowana, informacje z Ośrodka Pomocy Społecznej, 

w czerwcu tego roku rozpoczął się nowy okres zasiłkowy na świadczenie wychowawcze 500 plus, 

Ośrodek sukcesywnie rozpatruje wnioski i wypłaca świadczenia, na dzień 20 czerwca o świadczenie 

dla 1375 dzieci wnioskowały 244 rodziny, osoby zainteresowane, które nie złożyły jeszcze w tym 

roku wniosku winny jak najszybciej to uczynić, gdyż świadczenie przyznaje się od miesiąca złożenia 

wniosku, oczywiście można robić to również elektronicznie już od lutego tego roku, Ośrodek 

informuje również o zmianie przepisów w zakresie ustawy Karta Dużej Rodziny jaka nastąpiła                            

9 czerwca tego roku, osoba zainteresowana tak jak do tej pory może wnioskować o kartę w formie 

elektronicznej oraz tradycyjnie, jednak jeżeli wykreśli formę tradycyjną w podaniu a później będzie 

chciała taką uzyskać to będzie musiała zapłacić 10 zł, jeżeli ktoś zgubi kartę może wnioskować                         

o wydanie nowej ale w takiej sytuacji także obowiązuje wniesienie opłaty 10 zł, obecnie karta 

elektroniczna jest dostępna w bezpłatnej aplikacji mObywatel dlatego osoby chcące posługiwać się 

elektroniczną formą karty muszą zainstalować aplikację, w tym roku złożono 19 wniosków, na które 

wydano 53 karty Dużej Rodziny, również od lipca nastąpi zmiana przepisów w zakresie 

przyznawanego przez Ośrodek dodatku mieszkaniowego, zmiana ta spowodowała konieczność 

podjęcia uchwały przez Radę Gminy Zaniemyśl dotyczącej określenia nowego wzoru wniosku                            

i oświadczenia o dochodach, druki te będą dostępne w Ośrodku oraz na stronie internetowej Ośrodka 

i teraz jeszcze jedna ważna wiadomość, wnioski o świadczenie 300 plus należy składać wyłącznie 

elektronicznie i świadczenie te będzie realizował Zakład Usług Społecznych, Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Zaniemyślu, spółka w okresie międzysesyjnym wykonała odcinek sieci 

wodociągowej na terenie działek Pracowniczych przy ulicy Rolnej w Łęknie o długości 110 m 

bieżących, spółka jest w trakcie wykonywania modernizacji sieci wodociągowej w miejscowości 
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Czarnotki, modernizacja polega na ułożeniu nowego rurociągu i wykonaniu przełączeń instalacji                  

w ilości 12 sztuk, prace są zaawansowane w 50 procentach, w dniu 22 czerwca spółka złożyła do 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie poprawiony wniosek o zatwierdzenie taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, usunięto również awarie 

kanalizacji sanitarnej w ulicy Średzkiej i awarię sieci wodociągowej w miejscowości Brzostek, 

wykonano trzy przyłącza wodociągowe i jedno przyłącze kanalizacji sanitarnej na zlecenie 

mieszkańców gminy ponadto spółka wykonała prace porządkowe na terenie gminy Zaniemyśl, 

koszenie trawy na placach zieleni, poboczach dróg oraz terenach zieleni, sukcesywnie zbierała śmieci 

i naprawiała ubytki w drogach asfaltowych i teraz pewnie zaczynają się dobre informacje, 

wyczekiwane przez mieszkańców, Referat Spraw Obywatelskich czyli Referat tutaj można 

powiedzieć Urzędu Stanu Cywilnego otwiera podwoje od 1 lipca dla mieszkańców, może to nie 

będzie zupełnie wyglądało tak, że drzwi zostaną otwarte i Państwo będziecie mogli wchodzić                                  

w każdej chwili ale wystarczy tylko wejść do biura podawczego, powiedzieć, że jest to sprawa do 

Referatu Spraw Obywatelskich i wtedy zostaniecie Państwo wpuszczani do Urzędu, do biura Pań 

Referatu Spraw Obywatelskich, sukcesywnie będą też inne Referaty otwierane dla mieszkańców 

właśnie w taki sposób, że jednak będzie ta kontrola przepływu osób ale będzie można wchodzić 

sukcesywnie do Referatów i swoje sprawy takie większe sprawy załatwiać już bezpośrednio przy 

biurku danego urzędnika oczywiście tak jak już wcześniej mówiłam Państwo sołtysi, radni też to 

wejście do urzędu mają nieograniczone, w sprawach tutaj służbowych jak najbardziej, oczywiście 

obowiązuje zachowanie dystansu, maseczki i dezynfekcja, to zawsze, to zawsze będzie, 

przypominam także, że wpłaty gotówkowe na konto Urzędu Gminy, takie jak za odpady, podatek 

takie inne opłaty przyjmowane są bez prowizji w Banku Spółdzielczym w Zaniemyślu czyli tak samo 

jak w punkcie kasowym do tej pory Urzędu Gminy, w najbliższym czasie zostanie uruchomiony też 

w biurze podawczym terminal do obsługi kart płatniczych wtedy bezgotówkowe opłaty będzie 

można wykonywać w biurze podawczym Urzędu Gminy, o dacie rozpoczęcia tej działalności zostaną 

Państwo poinformowani na stronie Urzędu Gminy i gminnym Facebooku, terminal już jest 

przeniesiony, musimy przeszkolić tylko pracownika, który będzie się tym zajmował, w piątek 8 lipca 

odbędzie się długo wyczekiwane sprzątanie dróg powiatowych znaczy ulicy Poznańskiej                                

i Raczyńskiego, w związku z powyższym bardzo proszę mieszkańców o nieparkowanie przy tych 

ulicach od siódmej rano mniej więcej 7:15 ma się pojawić zamiatarka, jeżeli będą stały tam 

samochody oczywiście tych poboczy dobrze nie oczyszczą, również droga wojewódzka czyli ulica 

Poznańska i Średzka zostanie oczyszczona z moich informacji wynika, że albo to się odbędzie 

dzisiejszej nocy albo z czwartku na piątek tak, że Zaniemyśl na Bitwy Morskie zostanie dobrze 

przygotowany, jeszcze jedna informacja chodzi o przejazd kolejowy, który będzie zamknięty                                

w Solcu na okres od 1 lipca do 14 lipca w związku z tym planując pewnie dojazd tutaj do Krzykos 
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czy Nowego Miasta proszę pamiętać, że ten przejazd kolejowy w miejscowości Solec w tych, w tych 

dniach czyli od 1 do 14 lipca będzie zamknięty, to wszystkie informacje, dziękuję bardzo 

 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przechodzimy do punktu szóstego, interpelacje 

i zapytania radnych, nie widzę, w takim razie przechodzimy do punktu siódmego, odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zapytanie było Pani radnej Katarzyny 

Gomułkiewicz, pozwolę odczytać, bo to było jakiś czas temu 
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Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję za tą odpowiedź, ta odpowiedź jest trudna i mam 

wrażenie, że nam mieszkańcom nic nie wyjaśnia, tak się składa, że znam tą procedurę tylko dlatego, 

że siedzę z drugiej strony tej całej korespondencji pracując w Nadleśnictwie Babki natomiast dla nas, 

składając to pytanie podkreślam, że zadaje je w imieniu mieszkańców i bardzo proszę o udzielenie 

informacji dla mieszkańców i opisywanie tej całej trudnej procedury planistycznej na dodatek jeszcze 

opisywanie kolejnych no niepowodzeń na drodze do uzyskania kolejnych uzgodnień niezbędnych nic 

nam nie wyjaśnia mówiąc szczerze, ale dziękuję za przygotowanie takiej odpowiedzi, zastanawiam 

się tylko czy faktycznie warto trzymać się tak kurczowo tej obranej ścieżki, że właśnie w ten sposób 

można tę sprawę tylko uregulować skoro od wielu lat mam wrażenie stoimy dokładnie w tym samym 

miejscu to może warto poszukać innego sposobu na rozwiązanie problemu, dziękuję 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przejdziemy, teraz do punktów ósmego, 

Stanowisko Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem 

państwowym 

8. Stanowisko Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem 

państwowym. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zwrócił się do nas Instytut Pamięci Narodowej, 

Wielkopolskie Muzeum Niepodległości, Muzeum Narodowe w Poznaniu i inne Stowarzyszenia, 

zapraszamy wszystkie samorządy z Wielkopolski, Kujaw i Pomorza do włączenia się w nasz 

wspólny wysiłek doprowadzenia do ustanowienia dnia 27 grudnia świętem państwowym i świętym 

wszystkich Polaków, zwycięski zbrojny zryw niepodległościowy Wielkopolan to chluba i długo 

niedoceniana karta historii narodu polskiego, Powstanie Wielkopolskie zdecydowało też o kształcie 

drugiej Rzeczypospolitej, przedstawię teraz Stanowisko Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie 

inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym 

„Rada Gminy Zaniemyśl popiera inicjatywę uczczenia zwycięskiego Powstania 

Wielkopolskiego 1918-1919 poprzez ustanowienie 27 grudnia świętem państwowym (jako dzień 

pracujący) 

Pomysłodawcą inicjatywy jest Wielkopolskie Muzeum Niepodległości w Poznaniu, Instytut 

Pamięci Narodowej Oddział w Poznaniu, Towarzystwo Pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918–

1919, Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Wielkopolski, Fundacja Zakłady Kórnickie i Muzeum 

Narodowe w Poznaniu. Pamięć o zwycięskim Powstaniu Wielkopolskim jest w naszym regionie 

bardzo żywa. Do odpowiedniego uczczenia pamięci wydarzenia przyczynia się Samorząd 

Województwa Wielkopolskiego, który od lat jest organizatorem grudniowych uroczystości 

rocznicowych wybuchu Powstania Wielkopolskiego, które wpłynęło na obecny kształt naszej 

Ojczyzny. Razem z Towarzystwem Pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918/1919 - ich 

współorganizatorem oraz wszystkimi zaangażowanymi wielkopolanami dokłada się wszelkich starań, 

aby pamięć o tym chlubnym, zwycięskim zrywie niepodległościowym na trwałe zagościła 

w świadomości jak największej liczby Polaków. Stąd centralne obchody odbywają się tradycyjnie 

27 grudnia w Poznaniu, a 28 grudnia delegacja z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego na 

czele, od lat spotyka się przy Grobie Nieznanego Żołnierza w Warszawie oraz przy mogiłach na 

Cmentarzu Wojskowym na Powązkach. Inicjatorzy akcji ustanowienia święta państwowego, chcą 

dotrzeć z pozytywnym przesłaniem o zwycięstwie nad pruskim zaborcą, które jest historyczną 

spuścizną wszystkich Polaków, do jak najszerszego grona obywateli naszego kraju, wykazując, 

że ten chwalebny czyn zbrojny naszych przodków ma wymiar nie tylko regionalny, ale 
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i ogólnopolski. Powstanie wybuchło w momencie, w którym ważyły się losy wielkopolskiej ziemi. 

Data jego rozpoczęcia nie była wybrana przypadkowo. Poprzedzały ją lata solidnej pracy 

organicznej, obejmującej rolnictwo, gospodarkę, przemysł czy edukację, a także utworzenie zrębów 

polskiej państwowości. Wartość Powstania Wielkopolskiego jest tym większa, że należy ono do 

nielicznych, zwycięskich zrywów niepodległościowych zakończonych spektakularnym sukcesem, 

z którego winniśmy być dumni, jako Naród i które powinno - obok innych doniosłych wydarzeń                  

z dziejów Ojczyzny - znaleźć należne mu miejsce w kalendarzu uroczystości państwowych. Jest ono 

także budującym przykładem uniwersalnych wartości takich jak solidarność społeczna 

i współdziałanie w imię wspólnego dobra. Aby uwypuklić jego rolę, od lat obok uroczystości 

patriotycznych organizowane są, skierowane do szerokiego grona odbiorców, różnorodne akcje 

promocyjno-społeczne oraz wydarzenia kulturalne, które wzmacniają przekaz oraz angażują jak 

najszersze grono społeczeństwa do udziału i zapraszają do poszerzenia wiedzy. Do podejmowanych 

inicjatyw należą także realizowane od kilku lat kampanie promocyjne. Dzięki tej długoletniej tradycji 

uczczenia kolejnych rocznic, działania Samorządu Województwa Wielkopolskiego na trwałe wpisały 

się w kalendarz wydarzeń naszego regionu i z roku na rok cieszą się coraz większą 

rozpoznawalnością i zainteresowaniem także poza nim. Podobnie samorządy lokalne są inicjatorami 

różnorodnych, cennych inicjatyw, angażujących swoje społeczności w uczczenie kolejnych rocznic 

zwycięskiego zrywu. Wydarzenia te niejednokrotnie utrwalają pamięć o miejscowych bohaterach, 

czy walkach, a realizowane przedsięwzięcia zwieńczane są pozostawianiem trwałych śladów pamięci 

w postaci, np. pomników lub nadania imienia Powstańców Wielkopolskich miejscom czy 

instytucjom. Ustanowienie 27 grudnia świętem państwowym nadałoby Powstaniu 

Wielkopolskiemu należną mu rangę i znaczenie wśród największych zwycięstw w historii 

Polski, a także pozwalałoby na jego uczczenie w należny mu sposób. Jednocześnie, mając na 

uwadze wieloletni wkład Samorządu Województwa Wielkopolskiego oraz samorządów 

powiatowych i gminnych w uczczenie pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918 - 1919 i jego 

bohaterów, wyrażamy nadzieję na kontynuację realizowanych działań, w dotychczasowej formie, 

żywiąc głębokie przekonanie, że zwycięski zryw niepodległościowy współtworzy w szczególny 

sposób regionalną tożsamość i jest nieprzerwanie obecny w świadomości społeczności Wielkopolan. 

Pragniemy kontynuować podejmowane przedsięwzięcia w podzięce Powstańcom Wielkopolskim za 

bezcenny dar stanowiący fundament naszego życia i codzienności – dar Wolności, jednocześnie 

wskazując na jego ogólnopolski wymiar i wartość.” 

czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie, w sprawie Stanowiska, nie widzę, 

przepraszam Pani Katarzyna Gomułkiewicz,  
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Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja tylko chciałam dowiedzieć się, my to Stanowisko będziemy 

przekazywać do IPN-u czy bezpośrednio do Parlamentu, żeby taką ustawę stosowną podjęli, czy 

tylko je umieścimy w BIP-ie jako wyraz naszego poparcia, bo co do zasadności to oczywiście, że nie 

ma wątpliwości, chciałam się tylko dowiedzieć jaki będzie los tego naszego Stanowiska 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w skanie pisma, które tutaj dostaliśmy są 

wymienieni tutaj Prezydent Rzeczypospolitej, Marszałek, Sejmu Marszałek Senatu, Parlamentarzyści 

Rzeczypospolitej Polskiej, Prezes Rady Ministrów Pan Mateusz Morawiecki, w takim razie możemy 

przystąpić do głosowania 

innych uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

Stanowiska Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem 

państwowym 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że Stanowisko Rady Gminy 

zostało przyjęte, dziękuję, poproszę Panią Wójt 

 

Stanowisko Nr 1/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Państwo radni przyjęliście Stanowisko, a ja chciałabym odczytać 

Deklarację Wójta Gminy Zaniemyśl 

 

„Deklaracja wsparcia inicjatywy ustanowienia dnia 27 grudnia świętem państwowym. Ja niżej 

podpisana Justyna Dąbrowska Wójt Gminy Zaniemyśl deklaruję wsparcie dla inicjatywy 

upamiętnienia zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego 1918-1919 poprzez ustanowienie daty                     
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27 grudnia dniem święta państwowego z uwagi na charakter oraz znaczenie tego historycznego 

wydarzenia chęci potrzeby godnego uhonorowania bohaterskich Powstańców i ich istotnej roli                             

w budowaniu odradzającej się po latach z zaboru ojczyzny wyrażam zgodę na umieszczenie mojego 

imienia i nazwiska oraz pełnionej przeze mnie funkcji pod Apelem zainicjowanym przez 

Wielkopolskie Muzeum Niepodległości, Muzeum Narodowe w Poznaniu, Fundacji Zakłady 

Kórnickie, Poznański Oddział Instytutu Pamięci Narodowej, Towarzystwo Pamięci Powstania 

Wielkopolskiego 2018- 2019 oraz Stowarzyszenie gmin i powiatów Wielkopolski adresowanym do 

Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej, Prezesa Rady Ministrów, Marszałka Sejmu i Marszałka Senatu 

oraz Parlamentarzystów Rzeczpospolitej Polskiej, podzielam pogląd inicjatorów Apelu iż pamięć                    

o obronie Narodowej tożsamości pod zaborami oraz odzyskaniu przez Polskę niepodległości do 

czego Wielkopolanie znakomicie się przyczynili, łączy Polaków i wymaga działań ponad wszelkimi 

podziałami, podpisano Wójt Justyna Dąbrowska 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, przejdziemy teraz do punktu, 

chwila dla reporterów, dziękujemy, przejdziemy w takim razie do punktu dziewiątego, do podjęcia 

uchwał 

9. Podjęcie uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zaniemyśl dla 

potrzeb zwrotu kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów i ich opiekunów 

na trasie do i z przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy 

wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej albo 

szkoły ponadpodstawowej, na rok szkolny 2021/2022 przedstawiła Pani Edyta Jankowska, dyrektor 

Centrum Usług Wspólnych 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zaniemyśl dla potrzeb zwrotu kosztów przewozu 

niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów i ich opiekunów na trasie do i z przedszkola, oddziału 

przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego, ośrodka 

rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej albo szkoły ponadpodstawowej, na rok szkolny 

2021/2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

Uchwała nr XXXV/228/2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

2) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

Uchwała nr XXXV/229/2021 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 
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Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

Uchwała nr XXXV/230/2021 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

4) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zaniemyśl wotum zaufania: 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przechodzimy do kolejnego punktu, czwartego, 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zaniemyśl wotum zaufania i tu w punkcie, podpunkcie 

pierwszym jest prezentacja Raportu o stanie Gminy Zaniemyśl, poproszę Panią Sekretarz, Panią 

Martę Tomys 

1) prezentacja Raportu o stanie gminy Zaniemyśl 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, Szanowni Państwo radni, Szanowni Państwo, artykuł 28a a ustawy 

o samorządzie gminnym w pierwszych zapisach wskazuje, że Wójt co roku do dnia 31 maja 

przedstawia Radzie Gminy Raport o stanie Gminy, Raport obejmuje podsumowanie działalności 

Wójta w roku poprzednim w szczególności realizację polityk programów, strategii, uchwał Rady 

Gminy i budżetu obywatelskiego, ten obowiązek został dotrzymany, został spełniony, taki Raport 

został Państwu przekazany, również w artykule 28aa, ustęp 9 powyższej ustawy wskazuje się, że po 

zakończeniu debaty o stanie Gminy Rada Gminy przeprowadza głosowanie nad udzieleniem 

Wójtowi wotum zaufania, przygotowując tę część dotyczącą udzielenia wotum, przedstawienia 

Raportu podzieliłam ją, dla porządku, na trzy części, i pierwsza z tych części jest to kwestia taka 

faktyczna, która nastała w gminie, bieg wypadków związany ze złożeniem mandatu przez pana 

Krzysztofa Urbasa, 28 sierpnia 2020 roku oraz wyznaczenie pełniącego funkcję Wójta Gminy 

Zaniemyśl, który rozpoczął pracę dnia 22 października 2020 roku, a także pięciokrotnie przesuwany 

termin przedterminowych wyborów Wójta Gminy Zaniemyśl tak naprawdę spowodował, że państwo 

radni podejmą decyzję udzielenia wotum zaufania Pani Justynie Dąbrowskiej, która wybrana została 

Wójtem Gminy w wyborach przeprowadzonych dnia 13 czerwca 2021 roku, a ślubowanie Pani Wójt 

złożyła 21 czerwca, jak wszyscy wiemy, tego roku, we wstępie Raportu wskazywaliśmy już, że 

organem władzy wykonawczej Gminy w 2020 roku przez pierwszych 8 miesięcy był wójt Krzysztof 

Urbas, a przez 71 dni tego roku pełniący funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl Pan Jan Sulanowski i tak 

wygląda sytuacja faktyczna, można to podsumować w ten sposób, że obecna na sali Pani Wójt nie 

uczestniczyła w pracach, jako organ wykonawczy, w związku powyższym pozwólcie Państwo, że 

przedstawię Państwo naprawdę pokrótce Raport, myślę, że każdy kto był zainteresowany miał 

możliwość zapoznać się z tym Raportem, zaproponuje też Państwu też przyjrzenie się prezentacji, w 

której postanowiliśmy umieścić takie najważniejsze inwestycje działania realizowane właśnie                          
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w 2020 roku, zanim przejdę do prezentacji chciałabym pokrótce opowiedzieć Państwu też o technice 

wykonania tego Raportu, bo nie ukrywam, że jest to dość istotna część naszej pracy, w pierwszym 

kwartale, zawsze każdego roku od 3 lat i w zeszłym roku pierwszy raz próbowaliśmy pisać Raport 

sami już po pisaniu Raportu dokładnie wiedzieliśmy gdzie czego brakuje, co byśmy chcieli jeszcze      

w ten Raport , w tym Raporcie przedstawić i tak Szanowni Państwo w stosunku do Raportu z 2019 

roku poszerzyliśmy nasze opracowanie o dział - zieleń Gminna i ochrona przyrody oraz dział - 

promocja i turystyka, z uwagi na to, że Raport zbudowany jest na podstawie zadań własnych, 

wypisanych w ustawie o samorządzie gminnym i te dwa zadania również w artykule 7 stanowią, 

stanowią również te zadania, dział dotyczący Spraw Administracyjnych, czyli tak naprawdę to, to te 

które wykonujemy jako urzędnicy poszerzyliśmy o zakres zadań realizowanych przez Urząd Stanu 

Cywilnego, liczba wpisów do stałego rejestru wyborców, ponadto, kwestie podatkowe poszerzyliśmy 

o liczbę ulg z tytułu nabycia gruntu rolnego, ulg inwestycyjnych, liczby wydanych decyzji, 

dofinansowania kosztów kształcenia młodocianych pracowników, to są te elementy, między innymi 

elementy, których nie było w roku poprzednim w Raporcie, z uwagi na ustawowy obowiązek 

przeprowadzenia w 2020 roku Powszechnego Spisu Rolnego ten element również został opisany                     

w Raporcie, no i teraz kwestia pandemii, COVID-19, która właściwie nie opuszczała nas przez cały 

ten rok 2020, też właściwie jest wskazana chyba w większości elementów składowych tego Raportu, 

nie będziemy ukrywać i każdy samorząd borykał się z tą sytuacją, że stan pandemii wpływał nie 

tylko na pracę urzędu, pozostałych jednostek organizacyjnych ale na możliwość realizacji 

zaplanowanych na dany rok zadań tak, że staraliśmy się, żeby w każdym dziale, w którym 

opisywaliśmy dane zadanie, a stan pandemii wpływał w jakiś sposób na możliwość przeprowadzenia 

realizacji zadań, żeby ta kwestia covid była również tam zawarta no i w Raporcie w 2020 roku, za 

2020 rok jako taką dodatkową rzecz umieściliśmy fotografie, obrazują wybrane fakty naszej pracy, to 

proszę Państwa tak pokrótce jeżeli chodzi o technikę wykonania, ja liczę na to, że z roku na rok ten 

Raport no będzie coraz lepiej, będzie zawierał wszystkie informacje, które będą też interesować 

mieszkańców, staramy się pisać w sposób taki bardzo przystępny i opisowy, o tych rzeczach, które, 

które wykonujemy, teraz przejdę do prezentacji, prezentacja jest krótka, zdecydowaliśmy się na kilka 

takich najważniejszych rzutów, żeby Państwu przypomnieć, bo oczywiście Państwo radni to 

wszystko wiedzą ale też, żeby pokazać naszym mieszkańcom, takie najważniejsze rzeczy, które 

uznaliśmy za najważniejsze, jeżeli chodzi o inwestycje i pozostałe zadania do wykonania, jeszcze raz 

przypomnę, że Raport obejmuje podsumowanie działalności Wójta, w tym obowiązkowo ustawowo 

polityk, programów, strategii, uchwał Rady Gminy, budżetu obywatelskiego, oczywiście zgodnie z 

obowiązującą nas ustawą                         o samorządzie gminnym, pierwsza inwestycja, o której 

chciałabym Państwo powiedzieć, która została zrealizowana w 2020 roku, to przebudowa drogi 

gminnej Zaniemyśl - Lubonieczek, w zakresie budowy ścieżki rowerowej wraz z oświetleniem i tutaj 
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mamy długość tej inwestycji, to jest około 854 m i tak jak brzmi nazwa zadania ona również jest 

oświetlona ta ścieżka, ustawionych jest 18 opraw LED, wzdłuż całej ścieżki rowerowej, kolejna 

inwestycja, na kolejnym slajdzie będziemy mieli jeszcze też możliwość zobaczyć jak wygląda, bo 

chyba, ta inwestycja, już po wybudowaniu, kolejna działanie to rozbudowa budynku świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Kępa Wielka, tutaj wykonano, wykonano sporo prac, wykonane zostały 

prace obejmujące, obejmuje zarówno ściany jak i jak, i tak budynku, różnego rodzaje montaże, 

montaż rynien, kontrłat, blachodachówki, wykonanie izolacji docieplenia fundamentów, położenie 

instalacji elektrycznej tak, że było to zadanie bardzo złożone, zależało nam też na tym, żeby było 

wykonane w jak najkrótszym czasie, kolejne zadanie to utworzenie małej infrastruktury rekreacyjno-

wypoczynkowej dla mieszkańców wsi Jaszkowo i tutaj mamy plac zabaw dla dzieci, o który też 

zabiegali mieszkańcy zamontowano huśtawki, bujak, ławki, kosze na śmieci, wszystkie wymagane 

prawem elementy, kolejny slajd to termomodernizacja budynku użyteczności publicznej Szkoły 

Podstawowej imienia Jana Pawła II w Pigłowicach, zadanie to polegało na demontażu, montażu 

stolarki okiennej i drzwiowej, to jest razem 26 elementów, w pełnym pakiecie wraz z pakietem, wraz 

z parapetami zewnętrznymi i wewnętrznymi z konglomeratu, tutaj warto powiedzieć, że też zadanie 

musiało być wykonane w bardzo krótkim czasie ze względu na to, że była to inwestycja realizowana, 

był to remont realizowany w budynku szkoły, i płynnie przechodząc do pozostałych, do pozostałych, 

jednostek oświatowych, skorzystaliśmy w zeszłym roku, po raz kolejny, bo rok wcześniej również 

korzystaliśmy z Programu "Posiłek w szkole i w domu", tym razem te środki, które zdobyliśmy 

zostały przeznaczone na remont stołówki szkolnej w budynku Szkoły Podstawowej w Śnieciskach, 

jest to remont, który obejmował głównie montaże sprzętów niezbędnych w kuchni szkolnej, ale także 

roboty malarskie, zarówno w kuchni jak i w jadalni, a także zakup zastawy stołowej oraz kuchennej, 

na kolejnym slajdzie możecie Państwo zobaczyć sprzęt, który został zakupiony i zamontowany, 

kolejnym Programem, z którego zdobyliśmy środki to jest Program "Szatnia na medal", w roku 2020 

środki te zostały przeznaczone na remont szatni damskiej i męskiej wraz z sanitariatami oraz 

pomieszczeniem z prysznicami w Szkole Podstawowej imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego 

w Zaniemyślu, remont ten polegał na właściwie wyremontowaniu całości tych pomieszczeń, 

zdemontowano wieszaki, płytki, sanitariaty, drzwi, grzejniki, położono nowe płytki na posadzkach, 

ścianach, nowe instalacje elektryczne, pomieszczenia były w całości malowane, zamontowano 

elementy instalacji sanitarnych i zakupiono ławki oraz ławki z wieszakami, można zobaczyć jak 

nasze dzieci mają możliwość korzystania z tej szkoły, Państwo może mniej także proszę zobaczyć 

sobie na slajdach jak wygląda ten wyremontowany, ta wyremontowana część Szkoły w Zaniemyślu, 

kolejnym zadaniem, które sobie założyliśmy, które zostało zrealizowane 2020 roku to budowa 

pomostu cumowniczego wraz z podjazdem dla pojazdów ratowniczych na jeziorze Raczyńskim              

w Zaniemyślu i tutaj wykonano dokumentację i operat wodnoprawny oraz zjazd dla łodzi w części 
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nadwodnej i w części podwodnej oraz montaż pomostu poprzez wykonanie przyczółku żelbetowego      

i przyłączenie modułów pomostu pływającego i kolejny element właściwie element naszego z jednej 

strony budżetu a z drugiej strony powodowanych budżetem zadań to jest fundusz sołecki, fundusz 

sołecki, na fundusz sołecki składały się zakupy, remonty, inwestycje i patrząc na opis tego co zostało 

zakupione w ramach funduszu sołeckiego można patrzeć naprawdę na taki szeroki przekrój tego co 

Sołectwom jest potrzebne i było potrzebne, co zostało zakupione i wykonane, zakupiono na przykład 

ławki parkowe, piasek na plażę, elementy pomostu pływającego ale z drugiej strony wykonano dwie 

dokumentacje, operaty wodnoprawne w celu wydzielenia miejsc rekreacji, wykonano dokumentację 

remontu świetlicy wiejskiej w Czarnotkach, zakupiono też naczynia, namioty, krzesła, komplety 

stołów z ławkami ale także na potrzeby latarki, czujnik antysmogowy, kamerę, wiaty przystankowe, 

kosiarki, urządzenia na place zabaw, stojaki na rowery ale pojawiły się też w naszym funduszu duże 

inwestycje, zakupy i remonty, zakupy materiałów do eksploatacji kosiarek, budowa, przebudowa                         

i przebudowa ogrodzenia, budowa drogi gminnej, remont drogi w Sołectwie Bożydar, remont 

świetlicy w Polwicy no i naprawdę duża inwestycja, z której możemy być dumni, to, w którym 

fundusz też brał sołecki udział to budowa boiska wielofunkcyjnego w Śnieciskach, kolejnym 

zadaniem, zadaniem własnym Gminy jest opieka nad zabytkami, tutaj takim zadaniem, które 

postanowiliśmy Państwu szczególnie przybliżyć jest wykonanie prac pielęgnacyjnych na pomniku 

przyrody dąb szypułkowy Dziadziuś, czyli ten nasz Dziadziuś - Doliwiec Leśny i kolejna, kolejne 

elementy z opieki, opieka nad zabytkami, to udzielenie dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Serca Najświętszej Marii Panny w Zaniemyślu w kwocie 15000 zł z przeznaczeniem na 

konserwacje, restauracje malowideł na ścianach, może to zdjęcie nie jest dużo ale rzeczy kiedy się 

temu przyjrzymy w rzeczywistości wygląda to naprawdę imponująco, ta dotacja została 

wykorzystana w całości, Kościół wygląda naprawdę, wnętrze Kościoła wygląda naprawdę pięknie, 

kolejny element naszych prac to ochrona przeciwpożarowa i tutaj możemy się i pochwalić, i ucieszyć 

z dokonanego zakupu średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Kępa Wielka, który 

sfinansowany został ze środków Gminy Zaniemyśl, Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej, Starostwa Powiatowego w Środzie Wielkopolskiej i OSP Kępa, tak, że jest to 

samochód, który tutaj już nasi strażacy mają na stanie, dbają o niego i gmina może, może być dumna, 

że taki sprzęt mamy na stanie i to jest jeżeli chodzi o Raport Szanowni Państwo wszystko, ja Państwu 

dziękuję za uwagę 

 

2) debata nad Raportem o stanie gminy Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, przechodzimy do kolejnego 
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punktu czyli debata nad Raportem o stanie Gminy Zaniemyśl, czy ktoś z Państwa radnych chciałby 

zabrać głos, poproszę Panią Katarzynę Gomułkiewicz, radną 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, ja również się przygotowałam, co prawda nie 

mam prezentacji, ale już nauczona doświadczeniem i wiem, że debata nie ma dotyczyć stanu Gminy 

ale Raportu nad stanem Gminy wynotowałam sobie z tego Raportu to co dla mnie wydawało się 

najważniejsze i myślę, że to będzie ciekawa konfrontacja, rozumiem Pani Sekretarz przedstawiła to 

co najważniejsze z perspektywy Urzędu Gminy i nic nam się nie zdublowało, więc zaraz przyjdę do 

rzeczy, natomiast no nie sposób zacząć nie komentując tego, że nikt nam się nie zgłosił do debaty, to 

jest bardzo smutne, dla mnie tak to odbieram, nie jestem od tego, żeby to diagnozować czy ludzie nie 

mają nic do powiedzenia, nie mają, mają inne zajęcia czy no nie mają czasu, czy po prostu nie wierzą 

w skuteczność takich publicznych wypowiedzi fakt, że to jest powszechne zjawisko, nie tylko u nas 

w Gminie brakowało chętnych do debaty, ale spodziewałam się na przykład zobaczyć dziś w debacie 

lub usłyszeć, usłyszeć bardziej naszych kandydatów na Wójtów, byłaby to dla nich pierwsza okazja, 

żeby się wypowiedzieć publicznie no, bo pandemia uniemożliwiła organizowanie spotkań, no nie 

skorzystali, no trudno musimy starać się bardziej tą demokrację po 30 latach ciągle jeszcze jesteśmy 

w powijakach, musimy starać się umacniać, okej wynotowałam sobie to nie według hierarchii 

ważności tylko tak jak się pojawiały poszczególne zagadnienia w Raporcie o stanie Gminy, 

podzieliłam je tylko na te, które są pozytywami i te, które widzę jakieś trudności, więc zacznę od 

rzecz plusowych, żeby było milej, warte podkreślenia jest i dobrze, że o tym jest mowa w Raporcie, 

że mamy transport publiczny w naszej gminie, to nie jest oczywistość więc doceniajmy to, że jest, 

nie, że nie jesteśmy zdani na PKS-y, których jest coraz mniej, ale od razu tutaj jest taka, pojawia się 

uwaga, że oczekujemy większej aktywności ze strony organu wykonawczego w uzgadnianiu tych 

rozkładów jazdy, pojawiały się w ubiegłym roku, w tym roku, którego dotyczy Raport głosy ze 

strony mieszkańców, że te rozkłady nie są optymalne, np. rano do Śremu nie ma takiego kursu, który 

by pasował młodzieży dojeżdżających do szkól, za to popołudniu ze Środy są autobusy 

przeładowane, można to by bardziej rozłożyć w czasie, kolejne kursy, tak, że tutaj bardziej liczymy 

na aktywność Wójta w przyszłości, dalej zakupy sprzętu audio w GOK to są świetnie wydane 

pieniądze, byłam w ubiegłym tygodniu na zakończeniu sezonu artystycznego w GOK-u i faktycznie 

wszystko bardzo dobrze brzmi, może Pani Alina potwierdzi jak to było na scenie, wydaje się, że na 

scenie też było dobrze, to się dobrze komunikował dźwiękowiec z artystami, tak, że gratuluję tego 

zakupu, działalność naszej Biblioteki, niezmiennie odkąd tu mieszkam, a wszyscy wiedzą, że nie 

mieszkam tu od zawsze, bo od szesnastu lat, od szesnastu lat jestem dumna z naszych Pań 

bibliotekarek za ich aktywność, i że tak niestrudzenie promują czytelnictwo wśród mieszkańców 

naszej gminy pomimo, Klub Seniora, bardzo dobrze, że działał i to pomimo ograniczeń sanitarnych, 
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Seniorzy mieli możliwość się spotykać, z drugiej strony na osi czasu młodzieżowe drużyny 

pożarnicze się bardzo cieszę, że zostały wspomniane, i że istnieją, i bardzo by trzeba te formacje 

wspierać, bo wóz bojowy sam nie pojedzie, mamy nowy wóz bojowy tak, że trzeba, by zadbać                       

o kadry, bardzo dobrze, że są te młodzieżowe drużyny pożarnicze, jako pozytywną informację 

odebrałam to, że w wyniku przeprowadzonej kontroli dotyczącej zagospodarowania nieczystości 

ciekłych na dwudziestu jeden nieruchomościach aż trzynaście z nich przyłączyło się do sieci, to jest 

wydaje mi się bardzo dobry wynik, pokazuje, że warto takie kontrole przeprowadzać no i dobrze 

byłoby znaleźć podobne narzędzie, które motywowały do wymiany piecy tych, którzy mają te jak to 

było nazwane w tym Raporcie po przelotach drona nieefektywne urządzenia grzewcze zasilane 

paliwem stałym tych też warto byłoby zachęcać do wymiany i taki może drobiazg realizację 

programu Opieki nad Zwierzętami, dzięki temu Programowi udało się wysterylizować 16 kostek i 

wykastrować 3 kocury, to jest też świetny wynik, który poprawia warunki życia zarówno kotów jak i 

mieszkańców, dobrze wiemy, że takie niekontrolowane rozmnażanie się kotów to jest duży kłopot 

tak, że to też się cieszę, że udało się w ramach tego Programu wygospodarować środki na sterylizację 

bezdomnych kotów i też duży ukłon dla naszej załogi z OPS-u za to, że udało im się nieprzerwanie 

realizować Program "Posiłek w szkole i domu", nie w tym zakresie remontu stołówek, o którym 

mówiła Pani Sekretarz tylko faktycznego dożywiania, żeby była szybka reakcja i faktycznie te dzieci 

i nie tylko dzieci cały czas tę pomoc otrzymywały, gdzie zauważyłam jakieś trudności wśród tych 

tematów, które były wspominane  w Raporcie, jest takie sformułowanie - utrzymaniem i pielęgnacją 

zieleni w gminie Zaniemyśl zajmuje się Zakład Gospodarki Komunalnej, to jest dosłowne cytat                      

z tego Raportu, natomiast wiemy, że w praktyce to nie wygląda aż, oni nie mają takiej dużej 

samodzielności, jak można by to wywnioskować, z tego zdania, że oni się tym zajmują i robią, 

realizują jakąś własną koncepcję, ile razy rozmawia się z kimś właśnie z ZGK, czy w sprawie 

utrzymania zieleni, czy utrzymania czystości to zawsze jest informacja, że robią to, mogą zrobić to 

na co dostaną pozwolenie czy zlecenie z Urzędu Gminy na bieżąco, nie chodzi o zawarcie tej umowy 

na cały rok, obsługi tego zakresu ale poszczególne prace są uzgadniane, wiemy, że tutaj no, no są 

uwagi ze strony mieszkańców co do utrzymania czystości no i też te utrzymania zieleni być może 

warto, by faktycznie zlecić to jakiemuś podmiotowi tak na zupełną samodzielność, to może być ZGK                         

w dalszym ciągu ale właśnie, żeby ktoś realizował swoją koncepcję od początku do końca, pojawiło 

się też takie zdanie gmina osiąga wysoki poziom recyclingu odpadów, ale z drugiej strony 

bezwzględna wartość odpadów, ilości odpadów ciągle wzrasta, więc to, że mamy świetny procent 

przygotowania do odzysku nie jestem przekonana, że to rekompensuje właśnie to, że no jest tych 

śmieci coraz więcej, wydaje mi się, że to nie jest tak wprost skorelowane z ilością mieszkańców, że 

ilość śmieci wzrasta szybciej, no i tutaj potrzebna jest edukacja, musimy sami siebie przekonać jak 

zmienić nasz styl życia, żeby tych śmieci i produkować mniej no, bo to są koszty, ale też kończy się 
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miejsce na Ziemi, że tak powiem patetycznie gdzie można by te śmieci przechowywać, brak postępu 

w opracowywaniu miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, jest wskaźnik w tekście 

Raportu, to tam nie ma nawet 4% pokrycia dla całej powierzchni Gminy, tutaj jestem przekonana, że, 

że coś nam umyka, że przez to, że nie mamy tych planów na przykład takiej strefy usługowo-

produkcyjne to gmina nie jest tak atrakcyjna jak, jak mogłaby być no i też ta rozproszona zabudowa, 

tak jak mówi Pan urbanista, który przygotowuje nasze plany no lepsze jakiekolwiek plany niż 

realizacja wszystkiego na podstawie decyzji, tutaj swoją drogą pojawia się, mam pytanie, ponieważ 

pamiętam, że w grudniu przyjmowaliśmy uchwałę o wydatkach niewygasających i tam się pojawia 

data 30 czerwca czyli dzisiaj i to dotyczyło właśnie miejscowych planów a my wiemy, że te plany 

nie zostały do dzisiaj, projekty nie zostały do dziś przygotowane, Pan urbanista był na ostatniej 

Komisji i nam tłumaczył co zrobiła czego jeszcze nie zrobiono więc to jest pytanie jak dalej będą 

mogły być te pracy finansowane, teraz też będzie cytat - firma zewnętrzna przeprowadziła we 

wszystkich punktach sprzedaży alkoholu szkolenie terenowe sprzedawców napojów alkoholowych 

połączone z kontrolą przy pomocy tak zwanego tajemniczego klienta, skontrolowano i przebadano     

13 punktów sprzedaży na terenie gminy, w październiku 2019 roku było zorganizowane dla 

wszystkich radnych szkolenie organizatorem była Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, prowadzącym była Pani z Fundacji ETOH i z tej Centralnej Komisji Rozwiązywania, 

Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i ona tam właśnie wspominała, że organem 

właściwym do przeprowadzenia kontroli jest Gminna Komisja i, że w żadnym wypadku nie należy 

tego zlecać podmiotom zewnętrznym, że jest to źle postrzegane przez NIK, tak, że no skoro tak było 

to tak zostało to w Raporcie zawarte, pytanie czy tak jest na pewno okej, Gminny Program Opieki 

nad Zabytkami, tutaj zostało wspomniane prace wykonane w parku w Łęknie, na wyspie Edwarda a 

ja tylko chciałam przypomnieć, że wśród, w podsumowaniu już tego Gminnego Programu jako 

najważniejsze obszary działania była konieczność zaopiekowania się nie tylko parkiem w Łęknie                     

i wyspę Edwarda, chociaż faktycznie te dwa obiekty zostały wymienione ale też cmentarzem 

ewangelickim w Zaniemyślu, ten cmentarz został zupełnie pominięty w Raporcie, a to przecież by 

też było ważne wydarzenie dla gminy, co prawda, no to nie w ramach działalności Wójta ale 

podczas, w tym miejscu, gdzie była sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony nad Zabytkami być 

może warto było wspomnieć o tym, że ten cmentarz został w ubiegłym roku wpisany do rejestru 

zabytków i w ramach realizacji Gminnego Programu Opieki oczekujemy właśnie, że też zostanie                     

w jaki sposób zabezpieczony przed ewentualnymi szkodami, w części dotyczącej realizacji Rocznego 

Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi nie wspomniano wcale, że nie wykonano tego 

Programu w części dotyczącej zadań, zadań z zakresu rozwoju wspólnot lokalnych oraz kultury 

sztuki ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, ja mam nadzieję, że coś podobnego nie 

wydarzy się w tym roku, bo mamy gdzieś 30 czerwca i nikt jeszcze nie zajął się tą częścią Programu 
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współpracy z organizacjami pozarządowymi dotyczące zadań z zakresu ekologii i ochrony zwierząt 

oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego i tak dalej, podobnie jak w ubiegłym roku, no mam 

nadzieję że w przyszłorocznym, Raporcie będzie można mówić o realizacji zadań także z tego 

zakresu, dobra odpuszczę pozostałe, nie są takie ważne, ale bardzo dziękuję Pani Sekretarz i bardzo 

proszę o przekazanie wszystkim pracownikom Urzędu podziękować za przygotowanie Raportu tak 

jak już rok temu było mówione to ten Raport przygotowywany przez Urzędników on się dobrze 

udaje dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo, czy ktoś jeszcze z Państwa 

chciałby zabrać głos, nie widzę, w takim razie przystępujemy do przedstawienia projektu uchwały, 

poproszę Panią Sekretarz Panią Martę Tomys 

 

3) głosowanie uchwały 

projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy, Marta Tomys 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Wójtowi Gminy Zaniemyśl wotum zaufania 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł 

Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

Uchwała nr XXXV/231/2021 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została przyjęta                            

i Raport o stanie Gminy Zaniemyśl i wotum zaufania został udzielony, dziękuję bardzo, 

przechodzimy do kolejnego punktu, piątego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
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wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Zaniemyśl za 2020 rok, poproszę Skarbnik 

Gminy Panią Agnieszkę Scheffler 

5) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Zaniemyśl za 2020 rok 

1) rozpatrzenie sprawozdań, finansowego za 2020 rok oraz z wykonania budżetu Gminy 

Zaniemyśl za rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, sprawozdanie to zostało przyjęte czy przedstawione przez 

Pana Wójta w dniu 30 marca 2021 roku, zostało ono przekazane Państwu Radnym, przekazane 

również do Regionalnej Izby Obrachunkowej i umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej, to 

sprawozdanie tak jak przedstawiała przed chwilką Pani Sekretarz część czy wyrywki z raportu                            

o stanie Gminy pewne informacje się powielają w sprawozdaniu z wykonania budżetu, które 

wiadomo no skupię się najbardziej na kwotach, więc tymi kwotami pozwolę sobie operować, 

przypomnę tylko, że budżet gminy na rok 2020 uchwalony był 27 grudnia 2019 roku pierwotna 

kwota dochodów, uchwalona to była kwota 33.679.269 zł i 83 gr po wszystkich zmianach budżet na 

dzień 31 grudnia, planowany budżet po stronie dochodów to była kwota 37.000.934 zł 34 zł, 

przepraszam 27 zł jeden grosz a ostatecznie kwota wykonania jest to wartość 38.147.913 zł i 61 gr,    

w tej kwocie mieszczą się dochody bieżące i dochody majątkowe, już tutaj nie będę przedstawiała 

planowanych kwot tylko kwoty wykonane na dzień 31 grudnia jeśli chodzi o dochody bieżące jest ta 

kwota 35.700.528 zł i 53 gr jeśli chodzi o dochody majątkowe kwota wykonanych dochodów jest 

wartość 2 miliony 431.385 zł i 8 gr największą jakby pozycją zrealizowanych dochodów były to 

dotacje zewnętrzne stanowiły one około 38% zrealizowanych dochodów, jeśli chodzi o planowane 

wydatki, czyli plan ten pierwotny z 27 grudnia 19 roku jest ta kwota 37.237.446 zł i 92 gr, ostateczny 

plan na dzień 31 grudnia 2020 roku to kwota 39.642.653 zł i 33 grosze i ostateczna kwota wykonania 

wydatków 37.238.313  zł i  33 grosze tak samo jak dochody w tej wartości mieszczą się wydatki 

bieżące i wydatki majątkowe, wydatki inwestycyjne jeśli chodzi o wydatki bieżące wykonanie jest to 

kwota 33.134.048 zł i 56 zł jeśli chodzi o wydatki majątkowe jest ta kwota 4.104.264 zł i 77 gr 

planowany deficyt z grudnia 2019 roku była to kwota 3.558.177,09 groszy na koniec grudnia 2020 

roku deficyt po zmianach wynosił 1.708.626 zł i 32, budżet zamknął się nadwyżkę budżetową, 

nadwyżkę budżetową w kwocie 909.600 zł i 28 gr, tylko przypomnę, że w tej kwocie nadwyżki 

mieszczą się niewykorzystane środki pochodzące z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i jest 

to kwota 627.024,00 zł jeśli chodzi o realizację wydatków tutaj największą, może nie największą, 

teraz tylko może zwrócą uwagę na pewny rodzaj wydatków, z budżetu naszej gminy udzielane są 

dotacje, komu, w jakiej kwocie są planowane, o tym mówi zawsze załącznik do budżetu do uchwały 

budżetowej i do uchwał w sprawie zmian budżetu w trakcie roku, dotacje te gmina w roku 2020 
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udzieliła wartości 5 milionów 579.081 zł i 88 gr w ramach zrealizowanych wydatków realizowane 

były zadania w ramach funduszu sołeckiego to w swojej prezentacji Pani Sekretarz pokrótce o tych 

wydatkach mówiła, są one również zawarte przedstawione w tym sprawozdaniu, wykonanie 

wydatków w ramach funduszu sołeckiego była to kwota 351.576 zł 7 gr co stanowiło 99,12% planu 

całego planu wydatków w ramach funduszu sołeckiego, w maju tego roku złożony został wniosek                      

o zwrot części wydatków właśnie poniesionych w ramach funduszu w roku 2020, wniosek to został 

złożony na kwotę 89.128 zł i 5 gr do końca sierpnia to środki powinny wpłynąć na rachunek gminy, 

w ramach zarówno jak i dochodów, jak i wydatków wprowadzone do budżetu były środki, o których 

już przed chwilką mówiłam Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, ogółem gmina Zaniemyśl 

otrzymała te środki w kwocie 647.024 zł, na taką wartość został położony plan jakby wykonania tych 

wydatków w roku 2020 z tej całej kwoty wykorzystana była wartość 20.000 zł na wykonanie 

dokumentacji projektowej w ramach zadania przebudowa drogi Gminnej w Czarnotkach,                      

w sprawozdaniu w tym również Państwo mogliście zapoznać się z dochodami i wydatkami, które 

dotyczyły funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami komunalnymi, jakby ten system nie 

domykał się czyli wydaliśmy około 38.000 zł z własnych środków, czyli to jest różnica między 

dochodami a wydatkami związanymi właśnie z tym z tym systemem, jeśli chodzi o dług gminy, na 

ostatni dzień roku 2020 dług gminy wynosi 2.675.280 zł i 28 gr, na kwotę tą składają się pożyczki, są 

to pożyczki, dwie pożyczki zaciągniętej w Wojewódzkim Funduszu Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu, jedna dotyczy realizacji budowy sieci kanalizacji sanitarnej etap pierwszy                       

i drugi raz z przebudową sieci wodociągowej w miejscowości Śnieciska. jest to kwota 1.645.643 zł 

81 gr, druga pożyczka dotyczy zadania, dofinansowanie zadania przywrócenie pierwotnego stanu 

wód w jeziorze Raczyńskim w miejscowości Zaniemyśl jest to kwota 169.700 zł i 24 gr, na kwotę 

długu, którą odczytałam Państwo przed chwilką składa się również zadłużenie naszej gminy                          

w stosunku do powiatu średzkiego związane z zakupem na raty kompleksu pałacowego                                   

w miejscowości Łękno i na dzień 31 grudnia 2020 roku zobowiązanie to wynosiło 859.936 zł i 23 gr, 

tą uchwałą będziecie Państwo również zatwierdzać sprawozdanie finansowe naszej gminy, 

sprawozdanie to zostało sporządzone bodajże 28 maja, po sporządzeniu zostało przekazane właśnie 

Państwu czy przekazane do Rady Gminy oraz przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej, ale 

ja tylko przypomnę że to sprawozdanie jest sprawozdaniem łącznym czyli składają się na nie - 

sprawozdanie jednostkowe naszych jednostek budżetowych OPS, Centrum Usług Wspólnych, Szkoły 

Podstawowej w Zaniemyślu, Szkoły Podstawowej w Śnieciskach oraz Przedszkola Samorządowego     

i oczywiście Urzędu Gminy, w skład tego sprawozdania finansowego wchodzą następujące 

sprawozdania - bilans z wykonania budżetu i to jest sprawozdanie finansowe sporządzone na 

podstawie danych finansowych ujętych w ewidencji księgowej organu gminy jako organu, następnie 

łączny bilans jednostki budżetowej, łączny rachunek zysków i strat jednostki budżetowej, łączne 
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zestawienie zmian w funduszu jednostki budżetowej oraz łączna informacja dodatkowa, wszystkie, 

może tak wartości wykazane w tych sprawozdaniach w pewnych pozycjach są to tak zwane wartości 

netto czyli pewne wartości zostały pomniejszone o wartość umorzenia i o wartość odpisów 

aktualizacyjnych, jeśli chodzi o wynik wykonania budżetu jest to kwota 909.600 zł i 28 gr, na tą 

kwotę jakby składa się nadwyżka budżetu czyli kwota 946.600 zł i 28 gr, zostaje ona umniejszona                  

o wartość niewykonanych wydatków w kwocie 37.000 zł, jeśli chodzi o dane, które powielają się                    

i wartości, które powielają się w tych sprawozdaniach kolejny, tych sprawozdaniach, i które są jakby 

sprawdzalne właśnie dlatego, że widzimy je w poszczególnych sprawozdaniach to jest właśnie wynik 

budżetu jest to zysk wartości 7.393.439 zł i 70 gr na tą kwotę składa się z jednej strony, zysk, który 

wykazuje właściwie tylko i wyłącznie Urząd Gminy jest to kwota 27.692.473,06 zł z tego powodu. 

że wszystkie dochody. czy dotacje. czy środki zewnętrzne jakie wpływają do gminy są 

ewidencjonowane w księgach rejestrowych właśnie urzędu gminy, natomiast jednostki budżetowe, 

które realizują już zadania na, które te środki zostały pozyskane to w ich sprawozdaniach 

finansowych właściwie w księgach rachunkowych są wykazywane tylko wydatki, ta strona kosztowa, 

dlatego w tych sprawozdaniach widzimy także wykazaną stratę i jest to kwota 20.299.034 zł i 26 gr, 

kolejną pozycją, która jakby powiela się widzimy ją w tym sprawozdaniach jest to fundusz kwota 

67.570.290 zł i 88 gr i Fundusz jednostki 60.176.851 zł i 18 gr, to ja tyle, ja może jak jestem przy 

głosie, to po części odpowiem na pytanie Pani Radnej Gomułkiewicz, chodzi o te niewykonane 

wydatki, to znaczy wiemy, że one nie zostały wykonane do 30 czerwca dlatego na kolejnej sesji one 

zostaną przekazane na rachunek podstawowy gminy, zostaną ujęte po stronie dochodów i jeśli będzie 

taka wola i będą podpisane jakby dalsze umowy to można powiedzieć, że to będą środki, które 

pozwolą nam tą stronę wydatkową zabezpieczyć ale taka jest procedura, że jeśli wydatki 

niewygasające nie są wykonane do dnia wskazanego w uchwale trafiają one na dochody gminy, 

dziękuję  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, w tym punkcie mieliśmy 

pierwszy podpunkt dopiero, rozpatrzenie sprawozdań finansowych, teraz będzie drugi podpunkt, 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i 

objaśnieniami 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu                           

z wykonania budżetu Gminy Zaniemyśl za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia 

jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami 
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opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, 

opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przejdziemy teraz do punktu podpunktu 

trzeciego dyskusja nad sprawozdaniami 

 

3) dyskusja nad sprawozdaniami 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, nie 

widzę, nie ma chętnych, w takim razie przejdziemy do głosowania uchwały, proszę o przedstawienie 

projektu uchwały Skarbnik Gminy Panią Agnieszkę Scheffler 
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4) głosowanie uchwały 

 

projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Panią Agnieszkę Scheffler 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Zaniemyśl za 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

Uchwała nr XXXV/232/2021 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

5 – cio minutowa przerwa 

 

6) w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl za wykonanie budżetu Gminy 

Zaniemyśl za 2020 rok: 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przechodzimy do punktu 6 w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójta gminy Zaniemyśl za wykonanie budżetu gminy Zaniemyśl za 2020 

rok podpunktem pierwszym będzie przedstawienie wniosków Komisji Rewizyjnej Gminy Zaniemyśl 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta gminy Zaniemyśl poproszę o zajęcie głosu 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Bartosza Biskupa 

1) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Bartosz Biskup, dziękuję, Panie Przewodniczący, 

opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy Zaniemyśl za 2020 rok, Komisja 

Rewizyjna w składzie radny Bartosz Biskup przewodniczący Komisji Rewizyjnej, radny Rady 

Gminy Zaniemyśl Tomasz Grabowski, radna Rady Gminy Zaniemyśl Jolanta Jóźwiak, radna Rady 
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gminy Zaniemyśl Kamila Kołacka, radny Rady Gminy Zaniemyśl Michał Marciniak, radny Rady 

Gminy Zaniemyśl Paweł Kurpik, radny Rady Gminy Zaniemyśl Zbigniew Łyszczarz opiniuje 

pozytywnie wykonanie budżetu gminy Zaniemyśl za 2020 rok, uzasadnienie, zgodnie z artykułem 

270, ustęp 1 ustawy o finansach publicznych z dnia 21 maja 2020 roku Wójt Gminy Zaniemyśl 

przekazał Radzie Gminy Zaniemyśl sprawozdanie finansowe Gminy Zaniemyśl za 2020 rok 

składające się z podpunkt pierwszy, bilansu z wykonania budżetu gminy Zaniemyśl sporządzonego 

na dzień 31 grudnia 2020 roku, podpunkt 2, łącznego bilansu obejmującego dane wynikające                              

z bilansów jednostek budżetowych sporządzonego na dzień 31 grudnia 2020 roku, podpunkt 3, 

łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysków i strat 

jednostek budżetowych sporządzonego na dzień 31 grudnia 2020 roku, podpunkt 4, łącznego 

zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawienie zmian w funduszu 

jednostek budżetowych sporządzonego na dzień 31 grudnia 2020 roku, podpunkt 5, informacji 

dodatkowej obejmującej dane wynikające z informacji dodatkowych z samorządowych jednostek 

budżetowych, Komisja Rewizyjna Rady Gminy Zaniemyśl dokonała oceny wykonania budżetu 

gminy Zaniemyśl za 2020 rok rozpatrując w szczególności sprawozdanie Wójta Gminy Zaniemyśl                      

z wykonania budżetu gminy Zaniemyśl za 2020, sprawozdanie finansowe za 2020 rok, informacje                  

o stanie mienia Gminy Zaniemyśl, opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu dotyczącą 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia Gminy Zaniemyśl, w ramach 

prac nad rozpatrzeniem sprawozdania Wójta Gminy Zaniemyśl z wykonania budżetu gminy 

Zaniemyśl za 2020 rok kontrolą objęto również zagadnienia dotyczące przetargów, Komisja 

Rewizyjna Rady Gminy Zaniemyśl w powyższym składzie po analizie przeprowadzonej kontroli                       

z wykonania przez Wójta Gminy Zaniemyśl budżetu gminy Zaniemyśl sformułowała wniosek                        

o poniższej treści, w oparciu o obowiązujące przepisy ustawy o samorządzie gminnym oraz                         

o finansach publicznych Komisja Rewizyjna Rady Gminy Zaniemyśl pozytywnie opiniuje 

wykonanie budżetu i wnioskuje o udzielenie Wójtowi Gminy Zaniemyśl przez Radę Gminy 

Zaniemyśl absolutorium z wykonania budżetu za rok 2020, wniosek Komisji Rewizyjnej został 

przyjęty w głosowaniu jawnym następującym stosunkiem głosów, za udzieleniem absolutorium było 

siedmiu, przeciwko udzieleniu absolutorium i wstrzymujących się głosów nie było, bardzo dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Przewodniczącemu Komisji 

Rewizyjnej za przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu  

 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta 

Gminy Zaniemyśl z tytułu wykonania budżetu Gminy Zaniemyśl za 2020 rok 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w podpunkcie drugim jest przedstawienie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

wyznaniowej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2020 rok, przedstawię teraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 

opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

Radna Alina Frąckowiak, przepraszam Panie Przewodniczący mogę to może każdy z radnych 

czytał te opinie i znamy ją tak może w skrócie, że opiniuje pozytywnie czy w jakimś innym 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze Pani Radco mogę zapytać, czy można w 

ten sposób, czy trzeba odczytać tą uchwałę całą 

 

Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Panie Przewodniczący nie trzeba jej całej 

odczytywać faktycznie tu jak Pani radna mówi, radni mogli się zapoznać tutaj też mamy 271, że 

Rada po zapoznaniu się z tym, że byśmy musieli w ten sposób również sprawozdanie z wykonania 

budżetu jednostki odczytywać, sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z badania tych rzeczy nie 

odczytujemy w całości więc radni te wszystkie dokumenty badali, oglądali znają ich treść chyba, że 

któryś radny życzy sobie by przedstawić wtedy tak ale ważne są konkluzje myślę z tych dokumentów 

i myślę, że tak jak Pani radna można, dobrze, ograniczyć się do tych właśnie takich 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję za informację, w takim razie zapytam 

w ten sposób, czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał się z przedstawioną uchwałą składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, nie widzę, w takim razie stwierdzam, że 

radni się zapoznali i możemy przejść do kolejnego punktu, do dyskusji 

 

3) dyskusja 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos, nie widzę chętnych, w takim razie przejdziemy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl za wykonanie budżetu Gminy Zaniemyśl za 2020 rok 
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4) głosowanie uchwały 

 

projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są może jeszcze 

pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Zaniemyśl za wykonanie budżetu Gminy Zaniemyśl za 

2020 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak 

Uchwała nr XXXV/233/2021 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę o zabranie głosu Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie i Panowie radni serdecznie dziękuję za udzielenie wotum 

zaufania, a także absolutorium, myślę, że dziękuję przede wszystkim w imieniu swoich 

poprzedników, a także urzędników i was Państwo radni, którzy cały czas nad tym, nad tą naszą 

gminą Zaniemyśl pracowali, za głos w dyskusji Pani radnej Katarzyny Gomułkiewicz, nad Raportem 

o stanie Gminy bardzo serdecznie dziękuję i to jest cenna lekcja i cenne uwagi do realizacji na 

przyszłość tak, że jeszcze raz bardzo serdecznie Państwu dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo przechodzimy do kolejnego 

punktu, punkt 10, wolne głosy i wnioski 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa, poproszę Pani radna Alina 

Frąckowiak 



str. 44 

 

Radna Alina Frąckowiak, Panie Przewodniczący, Pani Wójt i Państwo radni, poproszono mnie                     

o odczytanie i wręczenie Pani Justynie Dąbrowskiej, Wójta Gminy Zaniemyśl, gratulacji i życzeń od 

Zarządu Oddziału Rejonowego w Środzie Wielkopolskiej Polskiego Związku Emerytów Rencistów                  

i Inwalidów, z okazji wyboru na stanowisko Wójta Gminy Zaniemyśl, Pani pozwoli, że odczytam tak 

Szanowna Pani Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl, proszę przyjąć serdeczne 

gratulacje z okazji wyboru na stanowisko Wójta Gminy Zaniemyśl, odniesiony przez Panią sukces to 

niewątpliwie zaszczyt i uznanie dla Pani wiedzy i doświadczenia ale przede wszystkim powołanie do 

służby na rzecz lokalnej społeczności, która widzi w Pani osobę godną wziąć odpowiedzialność za 

teraźniejszość i przyszłość naszej małej ojczyzny, niech oddanie lokalnym sprawom i mieszkańcom 

będą zawsze nadrzędnym celem pańskiej pracy, a zaufanie, którym obdarzyli Panią wyborcy dodaje 

odwagi i wytrwałości w wypełnianiu tak zobowiązującej misji oraz motywuje do aktywnej pracy                 

i podejmowania najtrudniejszych zamierzeń, życzymy Pani, aby nadchodzący czas był dla Pani oraz 

całej lokalnej społeczności w tym także seniorów okresem wykorzystanych szans i spełnionych 

nadziei a wszystkie programowe zamiary i założenia spotkały przyjazne środowisko do ich 

wypełnienia, Zarząd Oddziału Rejonowego w Środzie Wielkopolskiej oraz Zarząd Koła                                 

w Zaniemyślu Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa radnych 

jeszcze chciałby zabrać głos, nie widzę, w takim razie jeszcze ja chwilę zabiorę, zbliżają się wakacje, 

życzę wszystkim tu obecnym na sali i mieszkańcom Gminy, wszystkim, miłego urlopu, spędzenia 

wymarzonych wakacji i wszystkiego dobrego, dziękuję 

11. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zamykam XXXV sesję Rady Gminy Zaniemyśl  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Jerzy Grześkowiak 

 

   

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


